
 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen – Verbreding A12 tussen Utrecht en Gouda  

Inleiding: 

In een artikel van het Algemeen Dagblad van 2 februari 2022 staat dat er plannen bestaan om de A12 

tussen Utrecht (Oudenrijn) en Gouda te verbreden van vier naar vijf rijstroken. De extra rijbaan, die 

in de linker berm moet komen, is onderdeel van een verkeersproject waartoe ook de verbinding 

tussen N11 en de A12 behoort en moet zorgen voor spreiding van de drukte.  Het knooppunt N11-

A12 staat bekend als knelpunt waar door files veel economische schade wordt geleden. Uit 

onderzoeken, o.a. uitgevoerd door het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, is inmiddels 

duidelijk geworden dat een weg verbreden op de slappe bodem in het groene hart geen eenvoudige 

is.  Naast een extra rijstrook  wordt ook gesproken over onder andere extra op- en afritten, 

waaronder een rotonde in Woerden. De  gemeenteraad van de gemeente Bodegraven – Reeuwijk is 

hierover reeds geïnformeerd. De totale kosten, inclusief op- en afritten, worden geraamd op dik een 

half miljard euro.   

 

Vragen aan het college: 

1. Is het College van deze plannen op de hoogte en op welke manier is Woerden onder andere 

bij de onderzoeken hierbij betrokken?; 

2. Is het in dit verband niet beter om te kiezen voor uitbreiding van de parallel structuur tussen 

Utrecht en Bodegraven rondom Woerden?; 

3. Is het College van mening dat deze plannen zorgen voor hogere geluidswaarden en uitstoot 

en dat dit aanleiding geeft om actief na te denken of dit aanleiding geeft voor de aanleg van 

geluidschermen bij Harmelen en Molenvliet?; 

4. In het College voornemens om de gemeenteraad hierover op korte termijn te informeren? 

5. Kan het College aangeven welke stappen genomen moeten worden om te komen tot de 

uitvoering van dit project en op welke termijn hiermee wordt gestart?, 
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